
Zkoušky adeptů v Kaplici  

 
V sobotu 29. května letošního roku se konečně po několika odloženích z důvodu pandemické 
situace uskutečnily zkoušky o první lovecký lístek, kterými vyvrcholilo roční úsilí adeptů, jak 
na poli teoretickém, tak praktickém. V letošním roce byly zkoušky uspořádány v sále 
Kulturního domu Kaplice, který poskytl dostatečný prostor pro splnění platných 
mimořádných opatření. 
Objektivního posouzení rozsahu znalostí se zhostila zkušební komise, která i v letošním roce 
pracovala ve stejném složení jako u předchozích zkoušek a sice Ing. Lukáš Bodnár – předseda 
komise, Ing. Josef Jakeš – místopředseda komise a jednotliví členové zkoušející sedm okruhů 
otázek - Ing. Radek Kordač, Bc. Roman Okrouhlý, Ing. Václav Velek, Miroslav Bican, Ing. 
Jakub Máchal, David Švec a Ing. Pavel Hobza. 
Z devatenácti letošních adeptů se ke zkouškám dostavilo 17 uchazečů a 2 adepti se nedostavili 
bez jakékoliv omluvy. Při zahájení zkoušek se úvodního slova ujal předseda zkušebního 
senátu Ing. Lukáš Bodnár, který přivítal přítomné adepty a zkušební komisaře a následně 
všechny seznámil s průběhem zkoušek včetně striktního dodržování mimořádných opatření. 
Po slavnostním zahájení za zvuků mysliveckých fanfár v podání člena zkušebního senátu Ing. 
Jakuba Máchala již nastalo samotné přezkušování získaných znalostí. 
Ověřování znalostí probíhalo vcelku svižně bez zbytečných průtahů. Poté, co byli přezkoušeni 
všichni adepti, zasedla komise k závěrečné poradě, kde komplexně vyhodnotila znalosti 
uchazečů o první lovecký lístek. 
Výsledky zkoušek byly vyhlášeny v odpoledních hodinách opět za zvuku mysliveckých 
fanfár. Výsledky jednotlivým uchazečům, které byly u jednotlivých adeptů velmi rozdílné, 
sdělil předseda zkušební komise Ing. Lukáš Bodnár a byly následující. Šest adeptů prospělo 
s vyznamenáním, sedm adeptů prospělo a čtyři adepti neprospěli z více předmětů. Nejlepšího 
výsledku dosáhl pan Karel Holý, který prospěl s vyznamenáním ze všech sedmi předmětů a 
byl zároveň slavnostně přijat předsedou zkušebního senátu mezi myslivce.  
Průběh zkoušek lze zhodnotit jako zcela bezproblémový. Jednoznačně pozitivně bylo 
hodnoceno sjednocení zkušebních otázek, kdy adepti přesně vědí, co je čeká. Všem, kteří se 
podíleli na organizaci zkoušek patří velký dík. 
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